



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

<b>Dato/sted</b>	12.07.2023/Teams	<b>Tid</b>	Kl. 18.00	<b>Styremøte nummer</b>	07
<b>Deltagere fra styret:</b>	Ann, Iselin, Rita, Lena, Bent Charles, Gunni, Linda				
<b>Forfall:</b>	Roy				
<b>Referent:</b>	Lena	<b>Distribueres til:</b>	Hjemmesiden		

Sak		Ansvar	Frist
07.23.01	<b>Godkjenning av innkalling –</b> Enstemmig godkjent.	Lena	
07.23.02	<b>Godkjenning av referat –</b> Enstemmig godkjent.	Lena	
07.23.03	<b>Godkjenning av protokoll –</b> Enstemmig godkjent.	Lena	
07.23.04	<b>Post inn -</b> Gjennomgått, se postliste.	Lena	
07.23.05	<b>Post ut –</b> Gjennomgått, se postliste.	Lena	
07.23.06	<b>Økonomi</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Wittario</li><li>• Jubileumsutstilling Pinsen 2023</li><li>• Nettbutikken</li><li>• Tilganger<ul style="list-style-type: none"><li>- Vipps</li><li>- Studieforbundet</li></ul></li><li>• Regnskap post 4215 (GF 2023)</li><li>• Info nye retningslinjer og skjema</li></ul> Ferie på kasserer, så ingen aktivitet.	Rita	
07.23.07	<b>Sak unntas offentlighet på grunn av personvern.</b>		
07.23.08	<b>Komiteer og råd – status</b> Går videre til neste møte.		
07.23.09	<b>Systemer</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Microsoft Office pakke</li></ul> Går videre til neste møte.		
07.23.10	<b>Mentalkomite/Mentaltester</b> <p>Da mentalkomite ikke er ordentlig i gang har styret valgt å arrangere noen tester i 2023 da undersøkelsen vi la ut på Facebook viser at behovet er stort. Det er besluttet å prøve å arrangere 2 MH tester og en FA-test. Disse vil bli avholdt på østlandsområdet av praktiske årsaker for de som har ansvar for å arrangere. K-test ser vi arrangeres flere steder i landet ut året. Her er det også plass til flere deltagere, så klubben vil ikke prioritere dette nå. Det jobbes med å få tak i dommere og et sted å være. Tester vil bli lagt inn i terminliste og annonsert på SoMe så fort dette er på plass.</p>	Lena	



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	<p>Pris på MH + FA vil bli 1300kr.</p> <p>Klubben har fått flere henvendelser fra frivillige som vil hjelpe til. Dette setter vi stor pris på og vil ta kontakt når vi har behov i de områdene de kan bidra!</p>		
07.23.11	<p><b>SoMe</b></p> <p>Tallene fortsetter å stige og er egentlig bare å være fornøyd. Veldig lite negative tilbakemeldinger. Trenger flere videoer og gode historier.</p>	Ann og Linda	
07.23.12	<p><b>Treningsgrupper</b></p> <p>Det er sendt ut e-post til alle TG og komiteer med informasjon, regler og rutiner. Frist for svar til styret er satt til 1 september. De som ikke har svart innen denne fristen vil legges ned av styret og ikke lenger være tilknyttet Norsk Rottweilerklubb.</p> <p>Styret ser at dette kan skape litt problemer for de treningsgruppene som har registrert seg i Brønnøysundregistrene og allerede er godt etablert. Styret vil se på løsninger og invitere til et møte. Se også sak <b>07.23.26</b>.</p>	Ann, Rita og Bent Charles	
07.23.13	<p><b>Informasjon til oppdrettere</b></p> <p>Må gå videre til neste møte.</p>	Ann	
07.23.14	<p><b>HD prosjekt (fra GF 2023)</b></p> <p>Et medlem i klubben har blitt forespurt om ansvar for dette prosjektet, men har ikke fått midler. Tyskland har sagt ja til å lese av bilder fra Norge uten kostnad. Problemet er å få bilder i god nok oppløsning. Eier må gi skriftlig godkjenning for at veterinærer kan sende fullt oppløste bilder. Medlemmet ville ha hjelp, og Iselin bidrar.</p>	Iselin	
07.23.15	<p><b>Endring i tekst i championatreglene til NKK Brukskrav Redningshund (fra GF 2023)</b></p> <p>Det viser seg at teksten i championat reglene til NKK allerede er endret. Styret trenger da ikke å foreta seg noe.</p>	Lena	Ferdig
07.23.16	<p><b>Fra kjent til godkjent mentalstatus (fra GF 2023)</b></p> <p>Går videre til neste møte.</p>	Alle	
07.23.17	<p><b>Instruks valgkomite (fra GF 2023)</b></p> <p>Går videre til neste møte.</p>	Ann, Rita og Bent Charles	
07.23.18	<p><b>LEMP og NAD (fra GF 2023)</b></p> <p>Er oppdatert på hjemmesiden under §3 punkt 3 og 4. Oppdatert på hjemmesiden.</p>	Lena	Ferdig
07.23.19	<p><b>Klubbchampionat (fra GF 2023)</b></p> <p>Klubbchampionat er oppdatert etter vedtak på GF. Sendt til webmaster for publisering på hjemmesiden.</p>	Lena og Iselin	Ferdig
07.23.20	<p><b>Utstilling 16-17 september 2023</b></p> <p>Utstillingen blir i Vestfold Ann lager kontrakt til Vestfold avdelingen. Lena har åpnet påmeldingen i Arra. Rita holder kontakt med dommerne. Annonser lages og postes på SoMe og hjemmesiden.</p>	Ann og Rita	
07.23.21	<p><b>Valpeshow</b></p> <p>Rita og Iselin dømmer. 22 oktober er ledig på Brandsrudsetta, Løten. Forslag fra Schäferhundklubben om å kjøre dobbelt valpeshow sammen.</p>	Ann, Rita og Iselin	



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	<p>Alle i styret er positive til forslaget. Valpeshow er uoffisielt, og man trenger ikke søke raseklubber for å ha med deres rase. Ann sjekker regelverk om dette fortsatt stemmer. Ann legger ut på terminliste etterpå.</p>		
<b>07.23.22</b>	<p><b>Pinsehelgen 2024</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>Brev fra Avd. Buskerud</li></ul> <p>Avd. Buskerud ønsker fortsatt å avholde utstilling i Pinsehelgen fremover. Styret ser muligheter for å avholde utstilling samtidig med brukssamling om den er på kveldstid og på samme sted for å unngå konflikt. Med å gjøre det på denne måten får alle som vil vært med på begge deler. Styret ser ikke at dette er lett å gjennomføre på Modum pga overnatting og fasiliteter.</p> <p>Styret inviterer avdelingen til møte for å snakke igjennom pinsehelgen fremover.</p> <p>Ann svarer på brevet.</p>	Alle	
<b>07.23.23</b>	<p><b>Avdeling Trøndelag</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>GF vedtak medlemskontingent</li></ul> <p>Avdelingen har tidligere fått utbetalt dette på våren. Rita sjekker opp om dette er utbetalt. Om ikke utbetales det umiddelbart.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>Støtte til premier på spesialen 2023</li></ul> <p>Avdelingen fikk færre påmeldte enn de har hatt tidligere år. I tillegg hadde de kjøpt inn finere premier enn normalt. På grunn av dette gikk de 6000Kr i underskudd og søker om støtte fra hovedstyret. Rita ser på dette og sender svar.</p>	Rita	
<b>07.23.24</b>	<p><b>Samarbeid</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>Ambient lounge</li></ul> <p>Ann venter på tilbakemelding.</p>	Ann	
<b>07.23.25</b>	<p><b>RFA – Raseklubbenes Felles Allianse</b></p> <p>Ann har gått inn som kandidat for Norsk Rottweilerklubb.</p>	Ann	
<b>07.23.26</b>	<p><b>Innkomne e-poster</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>Søknad fra TG Soma om dispensasjon fra å følge retningslinjer for TG. Styret er enstemmig på at det innvilges dispensasjon.</li><li>Søknad fra TG Vestfold om dispensasjon fra å følge retningslinjene for TG. Styret er enstemmig på at det innvilges dispensasjon.</li></ul> <p>Styret inviterer til møte med treningsgruppene for å informere om hvorfor retningslinjene har kommet. Det vil bli invitert til møte i august. Rita svarer ut e-postene. Ann kaller inn til møte.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>E-post fra et medlem med spørsmål om hjelp angående et valpekjøp som har gått galt. Styret får ikke gjort noe i slike saker.</li></ul>		



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	<p>Lena svarer på e-post.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>E-post fra et medlem med informasjon om en trist sak angående en som har kjøpt valp.</li></ul> <p>Styret får ikke gjort noe i slike saker. Lena svarer på e-post.</p>		
<b>07.23.27</b>	<p><b>Diverse</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>Hvor finner man liste over utestengte hunder?</li></ul> <p>Gunni sender e-post til NKK og spør.</p>	Gunni	

**Nytt møte 24.07.23 klokken 18:00**

**Båstad**  
**Lena Davidsen**  
**Sekretær NRK**